

2.9.2 Запрос на разовое изменение формы «Р» (расписания регулярных полетов) представляется не позднее пяти рабочих дней до начала выполнения полета, кроме выходных и праздничных дней Российской Федерации по адресам:

1. AFTN: в УМС Росаэронавигации - UUULYAYX или УВП Росавиации - UUKYAYX по принадлежности запроса в соответствии с п. 2.1 и в ГЦ ЕС ОрВД - UUUWZDZX.

2. SITA: в УМС Росаэронавигации - MOWICYA или УВП Росавиации - MOWYAYA по принадлежности запроса в соответствии с п.2.1 и в ГЦ ЕС ОрВД - MOWYWYA.

2.9.3 При возникновении технических, метеорологических или других непредвиденных обстоятельств сроки подачи запроса в соответствии с п.2.9.2 на разовое изменение формы «Р» (расписание регулярных полетов) могут быть сокращены.

2.9.4 Полет по разовому изменению формы «Р» (расписания регулярных полетов) производится на основании полученного разрешения, выданного в соответствии с нижеизложенными в пункте 3.3 раздела GEN 1.2 требованиями и процедурами, а также плана полета, принятого ГЦ ЕС ОрВД в соответствии с процедурами, изложенными в разделах ENR 1.9 - ENR 1.11 настоящего AIP.

При принятии эксплуатантом решения на выполнение полета он подает план полета FPL в ГЦ ЕС ОрВД и в адреса, указанные в разделах ENR 1.10 - ENR 1.11 настоящего AIP, только после получения заявителем номера разрешения.

3. НЕРЕГУЛЯРНЫЕ (РАЗОВЫЕ) ПОЛЕТЫ.

3.1 К нерегулярным (разовым) относятся полеты, не предусмотренные расписанием и выполняемые воздушными судами авиапредприятий иностранных государств в воздушном пространстве Российской Федерации.

3.2 Нерегулярные (разовые) международные полеты производятся при наличии разрешения, выдаваемого по предварительному запросу авиапредприятия.

3.3 Запрос на выполнение от одного до четырех нерегулярных полетов в месяц по международным трассам и в аэропорты, открытые для международных полетов, представляется не позднее трех полных рабочих дней, а на выполнение более четырех полетов - не позднее четырнадцати рабочих дней до начала выполнения полетов, исключая выходные и праздничные дни Российской Федерации, если иной срок не предусмотрен соответствующим международным договором.

3.4 Запрос на выполнение разового полета представляется не позднее трех рабочих дней до начала выполнения полета, кроме выходных и праздничных дней Российской Федерации, на русском или английском языке по выбору авиапредприятия в УМС Росаэронавигации и в копии в ЦПДУ ГА по адресам:

2.9.2 The request for single change of Form "R" (of the scheduled flight) shall be submitted not later than 5 (five) working days before the beginning of flight operation, except Saturday, Sunday and Public Holidays of the Russian Federation to the addresses:

1. AFTN: International Relations Department of the Federal Air Navigation Authority - UUULYAYX or Air Transportation Department of the Federal Air Transport Agency - UUKYAYX respectively in accordance with para 2.1, and also to MATMC - UUUWZDZX.

2. SITA: International Relations Department of the Federal Air Navigation Authority - MOWICYA or Air Transportation Department of the Federal Air Transport Agency MOWYAYA respectively in accordance with para 2.1, and also to MATMC MOWYWYA.

2.9.3 When technical, meteorological or other unforeseen circumstances occur, the term for request or single change of Form "R" (regular flights schedule) submission according to para 2.9.2, can be reduced.

2.9.4 A flight according to a single change of Form "R" (flight schedule) shall be conducted on the basis of obtained permission issued in accordance with the requirements and procedures given below in para 3.3 of GEN 1.2 section as well as flight plan accepted by MATMC in accordance with procedures set forth in ENR 1.9 - ENR 1.11 sections of the present AIP.

When making a decision about carrying out a flight, an operator shall submit a flight plan FPL to MATMC and to the addresses, indicated in ENR 1.10 - ENR 1.11 sections of the present AIP, only after the number of permission has been obtained by the applicant.

3. NON-SCHEDULED (SINGLE) FLIGHTS.

3.1 The flights not provided by the schedule and operated by aircraft of foreign states airlines in the airspace of the Russian Federation are deemed to be non-scheduled (single) flights.

3.2 Non-scheduled (single) international flights shall be operated on the basis of permission issued on preliminary request of the airline.

3.3 The request for 1-4 non-scheduled flights per month along international airways and to the airports approved for the international flights shall be submitted not later than 3 (three) full working days and for more than 4 flights - not later than fourteen working days before the beginning of flight operation, excluding Saturdays, Sundays and Public Holidays of the Russian Federation, unless otherwise is stipulated by appropriate international agreement.

3.4 The request for single flight shall be submitted not later than 3 (three) working days before the beginning of flight operation, except Saturday, Sunday and Public Holidays of the Russian Federation, either in Russian or in English up to applicant choice to the International Relations Department of the Federal Air Navigation Authority and copied to the Central Department of Operational Services of Civil Aviation to the addresses: